
Hanka Viktória 

(végzett 2023-ban, 12.D osztály) 

 

Én úgy gondolom, hogy a nyelvtudásomat és az angol nyelvvizsgámat (felsőfokú C1), ezenkívül az 

írás iránti szeretetemet kaptam az iskolától. Egy nagyon jó közösségben tanulhattam, remek 

programokban vehettem részt és végül, de nem utolsó sorban, az iskola mindent megadott ahhoz, 

hogy egy jó érettségivel távozhattam Most Veszprémben a Pannon Egyetemen tanulok, és nagyon 

örülök, hogy itt lehetek! 

 

 

Vas Andor 

(végzett 2023-ban, 12.D osztály) 

 

A Táncsicsban, mint minden más iskolában, tanulni kell. Azonban itt nem kell belegebedni a 

tanulásba, mert a tanáraink tudják, mi az, amit teljesíteni lehet, pontosan ezért nincsenek irreális 

elvárások. Az itt megszerzett tudással az érettségi nagyon könnyű, egyszerűen teljesíthető. A 

nyelvvizsgától sem kell tartani, minimális szorgalommal (mely nálam nagy részben hiányzott) 

könnyedén teljesíthető egy felsőfokú angol, illetve német nyelvvizsga. A némettel hadilábon állok, 

de az angolt kimaxoltam amennyire csak lehetett. Ebben az iskolában mindenki ismer mindenkit, 

tanár-diák ismeretséget is belevéve. Ha valamit órán nem értettünk, akkor szünetben a tanáraink 

ha kellett, 5-ször elmagyarázták újra es újra. Ez nagyon jól tud jönni, amikor az általam teljesített 

ECDL vizsgánál az adatbázisban olykor az egeret sem tudjuk hogy hol van... A diákságot érő 

támogatás mindig is nagyon erős volt, a diákönkormányzatunk remek ötleteit mindig szívélyes 

fogadtatás és elfogadás érte. Rengeteg mindent tanultam itt, ami nem csak tanuláshoz köthető. 

Megtanultam például, hogy az akadályokat minden esetben le kell küzdenem és nem adhatom fel 

a céljaimat. Megtanultam önálló lenni. Megtanultam kommunikálni formális módon, melyet az 

igazgatóval való folyamatos egyeztetésnek köszönhetek. Megtanultam, hogyan működik egy 

közösség, egy csoport, egy osztály, köszönhetően az osztályfőnökünknek (Turpinszky Miklósné 

Edina néni). Megtanultam szeretni. Mindig szeretni fogom ezt az iskolát. Az érettségi pedig 

mindenhol érettségi. Magyarország összes gimnáziumában ugyanazt a feladatot írják, ugyanazért 

a pontért. Az itteni érettségimmel jelenleg a Széchenyi István Egyetem Járműmérnöki karára járok, 

és jelentem, a gimnáziumban megszerzett tudásommal jelenleg is állom a sarat. 

 

 

 

 

 



Balogh Luca 

(végzett 2023-ban, 12.D osztály) 

 

Rengeteg tudást kaptam a gimitől. A tanáraimtól hasznos tanácsokat és olyan gondolatokat, 

amelyekre egész életemben emlékezni fogok. Tapasztalatokat nyertem, és ezáltal sokat fejlődtem. 

Az iskolai programok által rengeteg élményt nyertem. Sok embert ismertem meg, akikkel életre 

szóló kapcsolat született. Majd sikeres érettségit és ezáltal sikeres felvételit a Pécsi 

Tudományegyetem Egészségtudományi karának ápolás és betegellátás, dietetikus szakára. Az 

egyetemen a sok tapasztalatot és tanácsot pedig hasznosítani tudom. 

(Végzett 2023-ban, 12.D osztály) 

 

 

Poscher Máté 

(végzett 2023-ban, 12.D osztály, az első „Horváth Zsuzsanna Vilma Emlékdíj” nyertese) 

 

 Életre szóló barátságokat 

 Biztos nyelvtudást 

 Német és angol nyelvvizsgát  

 Segítséget 

 Szeretet 

 Örömöt 

 Életre szóló tanácsokat 

 Élményeket 

 Horváth Zsuzsanna Vilma emlékdíjat  

 Családias közösséget és hangulatot 

 Sikeres érettségit 

 Megvalósult célokat 

 A legjobb tanárokat  

 Remek programokat  

 Felkészülést a nagybetűs életre 

 

 

 

 

 

 



Agárdi Anita 

(végzett 2023-ban, 12.D osztály, „Az év legeredményesebb móri diákja” cím nyertese) 

 

A Móri Táncsics Mihály Gimnáziumnak nagyon sokat köszönhetek. A mindennapjaimat egy 

családias környezetben tölthettem, hiszen mindenki ismeri egymást. Sosem kellett attól félnem, 

hogy esetleg egyedül üljek a folyosón, mindig akadt egy beszélgetőpartner. Ezért életre szóló 

barátságok kötődtek. Hiába tanulok jelenleg az ELTE-n, a többiek pedig az ország számos más 

egyetemein, rendszeresen tartjuk egymással a kapcsolatot.  

A tanáraimtól rengeteg tudásra tehettem szert, amiket különböző versenyeken kamatoztathattam. 

Az ezeken való részvétel csak még közelebb hozott az osztálytársaimhoz. A felkészülés során pedig 

szorosabb kapcsolat alakult ki a tanáraimmal. Számomra a legkedvesebb verseny a József Attila- 

költőnk és kora elnevezésű vetélkedő volt, amin egymás után 2 évben is részt vettünk, egy megyei 

harmadik és egy második helyezést élérve. Nagyon kreatív és szórakoztató feladatok találhatók 

meg rajta, de mégis hangsúlyt kell fektetni a felkészülésre.  

A versenyeredményeimen kívül egy középfokú angol nyelvvizsga bizonyítvánnyal és "Az iskola 

legeredményesebb móri tanulója" címmel büszkélkedhetek. Ezekhez a pozitív emlékekhez mind a 

gimnázium segített hozzá.  

Programok tekintetében sem szenvedtek majd hiányt, ha a TMG-t választjátok. Minden évszakban 

részt vehettek különböző eseményeken, például a Halloweenen, farsangon, Táncsics napon vagy 

a gólyatáboron. Az utóbbit semmiképp ne hagyjátok ki, meghatározó élmény lesz számotokra.  

Remélem sokatokkal találkozhatok majd a jövőben, ha visszalátogatok egykori gimimbe. 

 

 

 

Kovács Botond Manó 

(végzett 2023-ban, 12.D osztály) 

 

Kovács Botond Manó vagyok, és idén érettségiztem a Táncsicsban, jelenleg pedig a Pécsi 

Tudományegyetemen tanulok Business Administration and Management (gazdálkodási és 

menedzsment) szakon. A Táncsics szerintem tökéletes választás mindenkinek, nagy előnye, hogy 

nem kell feljárni nagyobb városokba, és megad minden feltételt ahhoz, hogy aki szeretne az 

érettségi után, tovább tudjon tanulni egyetemen. A gimnáziumot angol nyelvi speciális képzésen 

kezdtem, angoltudás nélkül, ám a tanáraimnak köszönhetően 4 év alatt megtanulhattam a nyelvet 

annyira, hogy 3 hónapot Amerikában dolgozhattam a 11. évem nyarán. Végzős éveim elején 

sikeresen előrehozott érettségit is tettem a nyelvből, mellyel a középfokú nyelvvizsgát is 

megszereztem. Azóta pedig egyetemi tanulmányaimat is angol nyelven folytatom. Tanáraim 



különböző tantárgyakból sikeresen készítettek fel versenyekre, melyeken egyéni és csapat szinten 

is megyei és országos helyezéseket értem el. 

 

 

Diós Fanni 

(végzett 2023-ban, 12.D osztály) 

 

Gimnáziumi éveimre mindig jókedvvel gondolok vissza, mert nagyon tartalmas 5 évet töltöttem el a 

móri gimiben. Nagyon jó társaság épült ki a mi osztályunkban a sok közösségi programnak 

köszönhetően. A tanárok nagyon nyitottak voltak az újításokra, például a halloween-i buli is a mi 

javaslatunkra indult el. Ezen felül nagyon segítőkészek is, idejüket nem kímélve segítettek elérni a 

céljainkat. Az 5 év alatt két középfokú nyelvvizsgát és ECDL vizsgát sikerült megcsinálnom. Idén 

kezdtem el tanulmányaimat Gödöllőn, a MATE-n vidékfejlesztési agrármérnökin. Nagyon sokat 

adott nekem a Táncsics, szívesen megyek vissza mindig. 

 

 

Schmidt Dorina 

(végzett 2023-ban, 12.D osztály) 

 

Nagyon jól éreztem magam abban az 5 évben, amit a Táncsicsban tölthettem, és egy percre sem 

bántam meg, hogy ezt a gimit választottam. Sok új élmény, sok új inger ért ezidő alatt, sok új 

programot szerveztünk, a tanárok és a vezetőség nyitottságának köszönhetően. Mind a szabadidős 

programok, mind a tanulás terén teljesen elégedetten távoztunk. Lehetőségünk volt angolból és 

németből is nyelvvizsgát tenni, hiszen a megfelelő oktatást megkaptuk hozzá. Jelenleg a Magyar 

Agrár- és Élettudományi Egyetem, Gödöllői Campusán tanulok, agrár képzésterületen és 

meggyőződésem, hogy ehhez a Táncsics nekem biztos alapokat adott. 

 

 

Jakab Dzsenifer 

(végzett 2023-ban, 12.D osztály) 

 

Elsősorban rengeteg mindent köszönhetek magának, mint volt osztályfőnöknek, és matek tanárnak 

egyaránt. Jó volt, hogy már elkezdett felkészíteni az önállóságra, aminek már most az egyetemnél 

is hasznát veszem, matekból pedig rengeteg tudást kaptam, aminek plusz sok gyakorlásnak hála 

jól sikerült az érettségim. Nagyon sok mindent és nagyon gyorsan megtanultam az angol órákon, 

amik mindig jól teltek, köszönhetően Kalincsák Márta és Dankó-Fonyódi Henrietta tanárnőnek. 

Ennek köszönhetően tudtam, és mertem megcsinálni a nyelvvizsgát és előre hozott érettségit. A 



magyar órákra mindig jó kedvűen mentem be, Karch Edit tanárnő mindig kitalált valami jó feladatot 

hogy érdekessé tegye az órákat, és a témazárókat is könnyebb, izgalmasabb volt elkészíteni, így, 

hogy szabadabb volt. Nagyon sok mindent köszönhetek az összes tanárnak, akik mindent 

megtettek, hogy elérjem a céljaimat. Így sikeres felvételt nyertem az elsőnek jelölt egyetemre és 

most a Debreceni Egyetem pszichológia szakos hallgatója vagyok 

 

 

Pap Krisztina 

(végzett 2023-ban, 12.D osztály) 

 

Néhány gondolat a gimnáziumi éveimről: Egy összetartó közösség tagja lehettem. Rengeteg kedves 

emlékem van a közös eseményekről. A jókedv mindig velünk volt, legyen szó Táncsics túráról, vagy 

valamilyen tanulmányi kirándulásról. Rengeteg dolgot tanulhattam a tanároktól, és itt elsősorban 

nem a tananyagra gondolok. Akkoriban nem gondoltam volna, de a Táncsicsban tényleg az életre 

készítenek fel. Önállóságra, problémamegoldásra nevelnek. Mindezt mosolyogva, jókedvvel teszik. 

Természetesen a tanárok kitartó munkája mellett sem szabad elmenni, mindent megtesznek azért, 

hogy átadják azt a tudást, amivel a későbbiekben a felsőoktatásban is érvényesülni lehet. Az 

érettségire való felkészítést pedig rendkívül lelkesen, és odaadóan, saját idejüket sem sajnálva 

végezték a tanárok. Ennek is köszönhetően tanulhatok jelenleg a Szegedi Tudományegyetem 

Bölcsészet- és Társadalomtudományi karán kommunikáció- és médiatudomány szakon. Végül, de 

nem utolsósorban, a Táncsicsban hagyják kiteljesedni az embert, és mindenben támogatnak. 

Mindig, mindenre találnak megoldást. Én mindig hálás leszek azért, hogy Táncsicsos lehettem. 

Remek iskola, tanárok, és közösség. 

 

 

Kiss Vivien 

(végzett 2023-ban, 12.D osztály) 

 

Megtanultam, hogy minden tanulható csak akarni kell. Első biosz dolgozatom egyes lett, onnantól 

még inkább neki álltam, mert motivációt adott. 12. Év végére dicséretes ötössel zártam. Ebben az 

5 évben megtanultam, hogyan kell elfogadni embereket még, ha nem is szimpatikus a 

személyiségük. Jobban tudok alkalmazkodni ebből kifolyólag. Az érettségi időszakban az 

összetartás fontosságát, illetve a csapatmunkát és a kitartást. Az 5. év végére lett egy nyelvvizsgám 

és ICDL bizonyítványom. Jelenleg a Széchenyi István Egyetemen tanulok gépészmérnöki szakon. 

Gimiből is jól tudom venni az akadályokat. Mindent meg lehet tanulni. 

 

Ferenczi András 



(végzett 2023-ban, 12.D osztály) 

 

A legtöbben azért a Táncsicsot választják, mert közel van, és nem kell buszozni viszont ennél jóval 

többet adott nekem. 

Hogy mit is kaptam a Táncsicstól? 

Először is egy nagyon jó angoltudást, amit elsősorban Kalincsák Márta tanárnőnek köszönhetek, 

aki sokunkat a nulláról hozott B és C nyelvvizsga szintjére. Ezen felül az utolsó évben a fél 

osztálynak már nem volt angol órája, mert előrehozottan leérettségiztünk. 

Albert tanárúrtól érdekes és vicces töri órákat és nagyon jól tanulható tömör vázlatokat kaptunk, 

amikben tényleg csak a lényeg és csak azt kérte vissza így nem kellett a könyvben vagy az 

interneten keresgélni. 

Karch Edit tanárnő mindent megtett értünk, hogy a lehető legjobb érettségiket írjuk mivel az utolsó 

év szeptemberében realizálta, hogy semmit se tudunk már a tavalyiból se. A tanárnőnek végül 

sikerült a lehetetlen és egy év alatt letolta 4 év anyagát. Én midig is utáltam a magyar órákat viszont 

a tanárnőnek sikerült megszerettetnie velem legalábbis az irodalmat, ami annak volt köszönhető, 

hogy pl.: vers elemzéskor mindenki a véleményére kíváncsi volt és nem volt rossz válasz. 

Turpinszky Edina tanárnőtől nagyon jó matek tudást így az egész osztály helyt állt a sokak által 

rettegett matek érettségin. 

Hatalyák Dezső tanár úrtól kiváló emelt szintű informatika tudást és neki köszönhetően nem csak 

az emelt szintű érettségi tárgyamon változtattam, hanem a szakon is amire most is járok. 

Jelenleg a Veszprémben található Pannon egyetemre járok, mint első éves Mechatronika alap 

szakos halagató ahova kitűnő érettségivel vettek fel. 

Mind ezt a Táncsicsos tanáraimnak köszönhetem, akik a szabadidejüket nem sajnálva segítettek 

minket abban, hogy elérhessük az álmainkat. 

 

 

Kálazi Klaudia 

(végzett 2022-ben, 12.D osztály, „Az év sportolója” cím birtokosa) 

 

2017-ben kezdtem meg a tanulmányaimat a Móri Táncsics Mihály Gimnázium angol nyelvi 

előkészítős osztályában, amely akkor még 5 éves képzés volt. 

Az itt töltött idő alatt rengeteg élménnyel, tapasztalattal és barátsággal gazdagodtam, amelyek a 

mai napig hatással vannak az életemre. 

Számomra a legkiemelendőbb dolog az iskolával kapcsolatban a családias hangulat. Kis létszámú 

iskolaként az, hogy mindenki barátkozik mindenkivel, teljes mértékben kivitelezhető. Nagyon sok 

barátság vette kezdetét az iskola falain belül.  



A tanár-diák kapcsolat jó fenntartása is az élen járt, mivel tényleg bármivel felkereshettük a minket 

tanító pedagógusokat. A tananyag megtanításában és az azon túli személyiségformálásban is nagy 

szerepet töltenek be a diákok életében, amelyeket később akár az egyetemen akár az életben 

tudunk hasznosítani. Az itt tanultak nagyon jó alapként szolgálnak az egyetemi tanulmányaim alatt. 

Az iskolai élet nem csak a tanulásból és a családias hangulatból áll. A diákok számára sok 

élménydús program van, például a könyvtári est, ahol játékos, vicces, ámde érdekes feladatokkal 

töltik el a diákok az estét. Ha valaki inkább sportos alkat, akkor a Táncsics-nap a számára 

legmegfelelőbb, mivel ott az osztályok összemérhetik erejüket a többiekkel! Mindezek mellett 

számos színvonalas eseményt tudnék felsorakoztatni többek, közt a Vértes túrát, a Halloweent, a 

szalagavatót, a farsangot és még sok mást! 

Összességében azt kell mondjam, hogy jó volt Táncsicsosnak lenni és ha most állnék 

gimnáziumválasztás előtt, biztosan újra ezt választanám és nem mennék sehova máshova!  

 

 

Besenyei Kata 

(végzett 2022-ben, 12.D osztály) 

“Szerintem nem mindegy, mekkora segítséget kapunk abban, hogy megtaláljuk azokat a 

dolgokat, amik igazán érdekelnek minket, amikor fiatalok vagyunk. Ehhez pedig szükségünk 

van olyanokra, akik meg tudják mutatni egy tantárgynak azt az oldalát is, amit szerethetünk, 

hogy az efelé irányuló őszinte érdeklődésünk később majd a szenvedélyünkké tudjon válni 

abban, amit csinálunk. 

A Táncsicsban olyan tanáraimtól tanulhattam, akik mindent megtettek, hogy megszeressem 

a matekot, kémiát, biológiát, törit és irodalmat. Emellett azért az sem szorult háttérbe, hogy 

lelkiismeretesen felkészítsenek a vizsgákra és pozitívan formálják a gondolkodásomat. 

Esélyt kaptam arra, hogy olyan egyetemre mehessek, ahol igazán szeretnék tanulni, de ami 

talán még fontosabb, hogy az itt megszerzett tudásommal helyt tudjak állni.  

Biztosan nem lehetnék ugyanaz, mint aki most vagyok, ha máshonnan indultam volna neki 

az életnek érettségi után. Szerettem ide járni és egy kis részem mindig is vágyni fog vissza 

ehhez a közeghez, a barátaimhoz és a tanáraimhoz, mert a legmeghatározóbb emlékeim 

idekötnek ehhez az iskolához.” 

 

 

 



Kardos Dominika 

(végzett 2022-ben, 12.D osztály) 

 

5 évig volt szerencsém a Táncsics iskolapadjait koptatni nyelvi előkészítős diákként. Az évek alatt 

rengeteg jó élményt gyűjtöttem össze.  

Rengeteg programmal színesítette és színesíti a Táncsics az idejáró diákok ,,sivár” hétköznapjait. 

Legyen az Táncsics-nap, Vértes-túra, farsang, Könyvtári-est és még csomó más program. Én 

mindegyiken szívesen vettem részt, mert jókedvből és vicces pillanatokból egyiken sem volt hiány. 

Viszont, a sok program mellett azért a tanulásra is jutott elég idő, ahol a lehető egyik legjobb 

alapokat kaptam meg a továbbtanulásomhoz tanáraimtól. A tanárok megfelelő szigorral és 

lazasággal álltak ki órát adni, úgyhogy sokszor még órákon sem maradhatott el a jó hangulat. 

Úgyhogy összességében szerettem idejárni. Szerettem ezt az 5 évet, hiába voltak nehezebb 

pillanataim, a tanárok mindig ott voltak és segítettek és csomó lehetőséget adtak a jobb jegy 

szerzésére. Soha nem bántam meg, hogy ide jelentkeztem, mert a megfelelő alapok mellett a felnőtt 

élet megkezdéséhez is rengeteg jó tanácsot adtak.  

 

 

Pencz Márta, Pencz Imre, Pencz Marcell 

(végeztek 2022-ben, 12.D osztály) 

 

"A gimiben a kis létszám miatt mindig családias légkör uralkodott. A diákok és a tanárok 

számíthattak egymásra, mindig volt kihez fordulni. A problémákat rugalmasan kezelték, ahol tudtak 

segítettek, nyitottan álltak a terveinkhez, legyen szó nyelvvizsgáról vagy előrehozott érettségire 

felkészítő plusz órákról. A képzés során számos ismerettel és hasznos tudással lettem gazdagabb, 

amiket az egyetemen is kamatoztatni tudok." 

 

 

 

Varga Barnabás  

(végzett 2022-ben, 12.D osztály „Az év legeredményesebb móri diákja” cím tulajdonosa) 

 

A Budapesti Műszaki- és Gazdaságtudományi Egyetem Pénzügy és számvitel alapszakán 

másodéves hallgató vagyok. Néhány gondolatot, tapasztalatot, élményt szeretnék megosztani a 

Táncsics Mihály Gimnáziumban eltöltött 5 évemmel kapcsolatban. 

Ahhoz, hogy egyetemi tanulmányaimat el tudjam kezdeni, nagyon jó alapot biztosított a TMG. 

Tanáraim ott voltak mellettem, mindig mikor szükségem volt a segítségükre. Legyen szó 

matematikáról, történelemről, magyar nyelvről, irodalomról, bármely tárgyról. Számomra nagyon 



ösztönző volt a kitüntetés, melyet a tanulmányok végén lehet elérni, “Az iskola legeredményesebb 

móri tanulója”. Ehhez persze, mórinak kell lenni elsősorban. Viccet félretéve, én, amikor 

kilencedikes voltam hallottam erről először és álmodtam csak róla, mennyire nagyon jó lehet egy 

ilyen címmel hazatérni.  A ballagási ünnepségen, 

amikor magamra ismerhettem a diák leírása alapján, az érzés: megfizethetetlen. 

A szorgalom és a kemény munka kifizetődik. 

Az iskola megfelelő nyelvi alapot biztosított számomra a későbbiekben, sok helyen kamatoztattam 

már a megszerzett tudásom. Nagyon jól jött az állásinterjún, de többször volt már alkalmam 

Budapesten angol nyelven útbaigazítani a közlekedni nem nagyon értő külföldieket. Továbbá ECDL 

központ, mely sokat segít az alapvető “erősen ajánlott, hogy ismerjük” Microsoft Office programok 

elsajátításához. Rengeteg tanulmányi versenyre is van lehetőség eljutni, hogy megmérettessék 

magukat, tudásukat a diákok és szép helyezéseket érjenek el. Hasonlóan szép eredményeket 

hozhatnak a sportesemények is, akár csapat- akár egyéni szinten.  

A tanuláson kívül is számos olyan program van, melyek miatt jó a TMG-be járni. Például a minden 

évben megrendezett Táncsics-nap. Az osztályoknak lehetőségük van bemutatni fantasztikus főző- 

sütő tudományukat, amelyet aztán tanáraik a végén zsűriznek is határtalan szeretettel és 

jóindulattal. A kuktáskodás mellett, egész nap lehetőség van sportolásra, akár futball, kosárlabda, 

röplabda.  Kiváló alkalom az osztályközösség összekovácsolására és a szórakozásra. További 

nagyon jó élményeket hozott a halloween, karácsony, farsangi partyk is! 

Összességében nagyon örülök, hogy általános iskola után Móron maradtam és a Móri Táncsics 

Mihály Gimnáziumot választottam. Rengeteg előnyöm származik belőle, nagyon szerettem 

tanáraimat. Őrzők tőlük nagyon sok mondatot, gondolatot az ott eltöltött 5 évből, amelyek szerintem 

majd egész életben elkísérnek. 

 

 

Kaifisch Roland 

(végzett 2019-ben 12.AB osztály) 

 

Amikor a gimnáziumban töltött éveimre gondolok vissza, akkor sokféle érzelem és emlék merül fel 

bennem. Legyen az iskolai tanóra, osztálykirándulás vagy egyéb elfoglaltság, rengeteg emlék és 

csupa szívmelengető érzés. Tanulmányaim kezdetekor még nehéz volt beilleszkedni és megszokni 

az új környezetet, de az idő haladásával lassan megszokottá vált a gimnázium légköre. A legelején 

még nem igazán tudtam, hogy középiskola után mit akarok kezdeni az életben, de a tanulmányaim 

vége felé egyértelművé vált a válasz. Természetesen ez nem lehetett volna lehetséges a 

gimnáziumi tanárok/oktatók nélkül, akik segítettek ebben a nehéz kérdésben. A tanárok érthetően 

adták le az anyagot, ennek ellenére természetesen voltak olyan tárgyak, amelyeket kevésbé 

értettem meg, mint a többit, de ebben is segítő kezet nyújtottak. Tanáraimnak sok mindent 



köszönhetek az elért sikereimet illetően, legyen szó angol középfokú nyelvvizsgára való 

felkészítésről vagy emelt történelem érettségire való készülésről. A lexikális tudáson kívül rengeteg 

életre való tudást is szereztem. Összefoglalva azt tudom mondani, a Móri Táncsics Mihály 

Gimnázium pozitív tapasztalat volt számomra és nem bántam meg, hogy ezt a gimnáziumot 

választottam! 

 

 

Hajós Fanni 

(végzett 2019-ben, 12.AB osztály) 

 

A gimnáziumi éveink alatt formálódik személyiségünk a kamaszkortól a fiatal felnőttig. 

Rengeteg időt töltünk el osztálytársainkkal és tanárainkkal, akik családunk mellett mind szerepet 

játszanak abban, hogy milyen felnőtté fogunk válni. Az ott töltött éveim alatt tanáraim amellett, hogy 

átadták az alapműveltséghez szükséges tudást, támogattak abban is, hogy megtaláljam az életben 

nekem szánt utat és megtaláljam a hozzám legjobban illő munkát. 

Emellett életre szóló barátságokat kötöttem és felejthetetlen emlékeket szereztem. Hálás vagyok 

mind osztályfőnököm folyamatos támogatásáért és azért is, hogy én még olyan nagyszerű 

tanároktól is tanulhattam, mint az emlékdíj névadója: Horváth Zsuzsanna Vilma. 

 

 

Leitner Zsófia 

(végzett 2019-ben, 12.AB osztály) 

 

Hogy mit jelentett nekem a Táncsics gimi? A második alapot. Kisgyermek korom óta tudtam, hogy 

gyerekekkel szeretnék foglalkozni, pedagógus szeretnék lenni. Bátran kijelentem, hogy az 

egyetemen szerzett tudásom alapját a Táncsics Mihály Gimnáziumban kaptam meg. Mindig 

örömmel gondolok vissza rá, mert nélküle nem találkoztam volna két ilyen fantasztikus lánnyal, 

akiket azóta is a barátnőimnek tudhatok. Szívből ajánlom nektek is, hogy a jövőtök 

megalapozásához válasszátok ti is a Táncsics Mihály Gimnáziumot!  

 

 

 


